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Ons familieboek is voor 
alle donateurs te verkrijgen 

voor € 10,— + portokosten 

Het is misschien wel de bekendste beginregel uit de Nederlandse poëzie, de eerste 
regel van het lange gedicht „Mei“ van Herman Gorter (1864-1927). Veel lezers zullen 
deze openingszin wel kennen. Het gedicht bereikt na liefst 4381 regels een 
dramatisch einde: ‘Ik groef een graf waar golven komen toe / Dekken het zand en 
legde haar daar neer / Daarover zand: de golven komen weer / En dalen weer met 
lachen of geschrei  / Daar ligt bedolven mijne kleine Mei.’ Zo lang wilde ik mijn 
verhaaltje niet maken en rijm is al helemaal niet mijn sterkste kant…..  

Bij het naderen van de maand mei, als de ‘nieuwe lente’ toch merkbaar zou moeten 
zijn, schrijf ik dit voorwoord. Deze regels kwamen bij mij op, denkend aan de 

toekomst van de stichting. Het gaat mijn laatste voorwoord worden, als voorzitter van de stichting. In 
september wil ik graag het stokje overdragen.  

Dan is er volop ruimte voor een nieuw geluid!  

Het sprankelde weer volop van enthousiasme tijdens onze tweede brede tafelbijeenkomst op 14 maart. 
U kunt er in deze krant en op de website meer over lezen. Elkaar ontmoeten en ideeën en gedachten 
delen, blijkt uitstekend te werken. Op 12 september schuiven we weer aan in „Noflik Easterein“ en ik 
hoop bekende en ook weer nieuwe gezichten te zien. Voel je altijd welkom. 

In deze krant bruist het van ondernemende Galama’s en is er natuurlijk ook weer een kijkje in het 
verleden. Us heit, één van de oprichters van de stichting, is met zijn 92 jaar nog volop aan het zoeken 
naar interessante wetenswaardigheden en bezig met het “schrijven” op zijn computer. Het artikel in 
deze krant gaat over zijn ouders/mijn pake en beppe. Zo’n onophoudelijke interesse in 
familiegeschiedenis biedt voor veel van ons nog perspectief!  

Wat ik ook zeer de moeite waard vind is de nieuwe website, waarin ik ineens door het intypen van 
enkele namen de verbanden in beeld gebracht zag, die mij al meerdere keren zijn uitgelegd en ik vaak 
niet kan volgen. Zou ik de enige zijn? De stamboom op de website biedt al veel informatie en foto’s en 
er wordt nog volop aan verder gewerkt. Bravo voor deze inzet en enthousiasme. Het is vanuit een 
kleine kiem zowaar een hele plant aan het worden (kijkt u maar eens op pagina 6 en 7 van deze krant 
en…natuurlijk op de website zelf!). 

Namens het bestuur wens ik u veel leesplezier en een fijne lente en mooie lange zomer, 

Nelly Galama 

Van het bestuur 

‘Een nieuwe lente en een nieuw geluid’ 

“ÚS SITTE” 
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“MET Z’N ALLEN”. 

Van de redactie 

Colofon 

Bestuur Stichting Gala/ema „De Galama‘s en Galema‘s door de eeuwen heen“ 

Nelly Galama      Voorzitter. e-mail galamaontwikkel@zonnet.nl 

Jan Galama  Festiviteiten. 

Haye Galama  Secretaris, penningmeester en website beheer. 

   Willem Torckstraat 8 3621XH Breukelen(Ut) Tel. 0346262647  

   e-mail  haye.galama@planet.nl 

Jaarlijkse contributie per automatische incasso. 
Krant-donateurs € 10,- en Web-donateurs € 5,- 
Inning op de 3e dinsdag in maart van het kalenderjaar. 
Incassant ID: NL49ZZZ410043680000 
IBAN: NL46RABO0308766814    BIC: RABONL2U  
WEBSITE; www.galamas.nl 

Albert Jan Nossent   Redactie. Vijzelpad 7 8051KL Hattem Tel. 0384442960  

    e-mail; a.j.nossent@kpnplanet.nl 

 

 
 
 
 
 
 

 
Beste familieleden, Ik meen me te herinneren dat we 
hadden afgesproken samen onze GALAMA/GALEMA 
familie een bloeiend netwerk te laten zijn. Nu Nelly te 
kennen heeft gegeven het voorzittersstokje over te willen 
geven, verwacht ik dat vele kundige familieleden (en die 
hebben we alleen maar) in de rij staan om onze familie 
estafette voort te zetten. Een tweetal jaren “mag” ik als 
toehorend redacteur de werkzaamheden van ons bestuur 
van dichtbij gadeslaan. Het valt mij steeds op dat het 
uitermate plezierige bestuursbijeenkomsten zijn met een 
drankje en een hapje, en waar vele familieleden mogelijk 
opzien tegen de “enorme werk- en tijddruk” die je op je 

schouders gelegd krijgt als voorzitter van onze stichting kan ik simpelweg stellen: Dat valt wel mee! 
Natuurlijk moet je dit soort bezigheden leuk vinden, maar het aardige is, ik ben materiedeskundige door 
meer dan  twintig jaar vrijwilligerswerk te doen, dat je binnen je eigen familie je ei kwijt kunt! Dat voelt toch 
anders dan bij de plaatselijke voetbalclub de scepter zwaaien. Kortom denk erover na en contact zo 
spoedig mogelijk een van de bestuursleden. Dat onze familie op alle terreinen toppers levert blijkt ook uit 
de ingezonden stukjes voor deze krant. Vorig nummer stonden onze sportieve toppers in de 
schijnwerpers, nu zijn onze geleerde familieleden aan de beurt. De volgende “Us Sitte” staat voor oktober/
november gepland, dus zorgen we weer MET Z’N ALLEN dat minimaal 20 pagina’s interessant 
familienieuws tot ons komt. 
Albert Jan Nossent 

“ÚS SITTE” 
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Dit bericht is op 20 maart 2015 gepubliceerd op de 
website van Consultancy.uk  
Wieke Galama versterkt sinds 1 februari programma- en 
projectmanagementbureau p2 als Project- en 
Procesmanager. De afgelopen jaren heeft Galama op 
zowel rijks-, provinciaal- als lokaal overheidsniveau 
verschillende adviestrajecten uitgevoerd, projecten 
gerealiseerd en in- en externe processen gefaciliteerd. In 
haar nieuwe rol zal zij zich voornamelijk bezighouden met 
complexe gebiedsopgaven in het buitengebied. 
Na in 1998 haar master in Biologie te hebben behaald aan 

de Vrije Universiteit in Amsterdam begon Wieke Galama haar loopbaan als 
Research Fellow op het vlak van ‘Reproductive Physiology’ bij Disney’s Animal 
Kingdom in Orlando, „VS“. Terug in Nederland werd Galama in 2002 aangesteld als 
Senior Beleidsmedewerker bij het ministerie van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit. Onder haar taken viel onder andere de coördinatie van de 
implementatie van EU-besluiten in Nederland en daarnaast was zij de 
delegatieleider voor Nederland bij EU-vergaderingen en een VN-conferentie. 
Vervolgens, in 2006, werd Galama binnen het ministerie als projectleider 
aangesteld, in welke rol zij een landelijke communicatiestrategie ontwikkelde voor 
de gezamenlijke 20 Nationale Landschappen. 
 
In 2008 vertrok Galama naar de regio Eindhoven waar ze als Proces-/Projectleider 
en Adviseur Plattelandsontwikkeling werd aangesteld bij de Milieudienst van het 
Samenwerkingsverband Regio Eindhoven (SRE). Zij leidde interactieve 
bijeenkomsten, was procesfacilitator bij het opstellen van integrale 
ontwikkelingsvisies en uitvoeringsprogramma’s en adviseerde over hoe 
communicatie kan bijdragen aan een voorspoedige start van medewerkers in de 
nieuwe Omgevingsdienst Zuid-Oost Brabant. In 2013 is Galama binnen het SRE 
overgestapt naar de beleidsdienst, als Procesfacilitator en Senior Beleidsadviseur. 
Vanuit SRE vervulde ze onder meer de rol van Projectmanager voor C2C BIZZ: een 
EU Interreg project dat onderzoekt hoe de ‘Cradle to Cradle’ gedachte 
geïmplementeerd kan worden binnen bedrijventerreinen. 
 
Inmiddels heeft Galama besloten het SRE te verlaten en een nieuwe weg in te 
slaan. Per 1 februari is zij gestart bij p2, een programma- en 
projectmanagementbureau uit Rossum. Galama gaat bij p2 aan de slag als Project- 
en Procesmanager en zal zich in haar nieuwe rol voornamelijk richten op complexe 
gebiedsopgaven in het buitenland. 

Wieke GalamaI4309  naar projectmanagementbureau p2 

“ÚS SITTE” 

http://www.consultancy.nl/adviesbureaus/p2-projectmanagement
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Als de Soennieten en Sjiieten elkaar te vuur en te zwaard bevechten in Irak, als ten 
gevolge van strijd in Oost Oekraïne een passagiersvliegtuig uit de lucht wordt 
geschoten, als duizenden de hongersdood sterven in Zuid Soedan, als West Afrika 
geteisterd wordt door het ebola virus. Dat zijn situaties waarbij je terecht het woord 
“crisis” in de mond kunt nemen.  
In die zin is er geen “crisis” in de stichting Galama‘s en Galema’s door de eeuwen heen, 
maar er is wel terdege een ernstige situatie ontstaan. Al te lang komt de werkdruk voor 
onze stichting op de schouders van een enkeling. Het driekoppige bestuur -Nelly, Haye 
en Jan- ervaart dat zij de kar te moeizaam moeten trekken; Nelly en Haye hebben 
hierdoor recentelijk ernstig overwogen om met hun bestuurlijke activiteiten te stoppen. 
Alle drie bestuursleden hebben echter nadrukkelijk te veel loyaliteit naar de stichting en 
haar donateurs om de handdoek zomaar in de ring te gooien en de boel de boel te laten. 
Zo moeizaam als het nu gaat, kan het niet langer.  
Er moet een stevige uitbreiding van het bestuur komen om de huidige werkzaamheden 
over meer schouders te verdelen, om meer dingen samen te kunnen doen. Om lucht te 
krijgen voor het opzetten van nieuwe dingen en om ervaring en expertise te kunnen 
delen zodat de continuïteit van de stichting gewaarborgd is, óók als één bestuurslid zich 
door overmacht terug moet trekken.  
Als je onze stichting een warm hart toedraagt dan is het tijd jezelf in volle ernst nu de 
vraag te stellen: vind je het leuk zaken te organiseren, kun je stukjes schrijven, wil je 
meewerken aan de uitbouw van de website, heb je interesse voor onze genealogie óf  
beschik je over nog ander inzetbaar talent, meld je dan nu aan! We zijn op zoek naar 
tenminste twee capabele bestuursleden erbij.   
Mocht je wel ondersteuning willen geven maar niet de ambitie hebben bestuurslid te 
worden, meld je dan ook zeker aan! Nu zijn er al enkele donateurs die op deze wijze 
een bijzonder belangrijke bijdrage leveren aan de activiteiten van de stichting. Je kunt 
natuurlijk ook iemand voordragen waarvan jij denkt dat die het gezochte talent heeft en 
wellicht bereid is zich voor de stichting in te zetten. Wij zullen dan contact met hem of 
haar opnemen.  
Je kunt je bij een ieder van de bestuursleden aanmelden(zie colofon op pag 3). De 
coördinatie is in handen van onze voorzitter: Nelly Galama, Tel: 026-4438 968, of 
e-mail: galamaontwikkel@zonnet.nl . 

Bestuurlijke nood  

mailto:galamaontwikkel@zonnet.nl
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De digitale stamboom van de Galama’s en de Galema’s 

 

Een onderdeel van de website www.galamas.nl is de digitale stamboom. Tot eind vorig jaar bevatte die de 
gegevens van alle Galama’s en Galema’s die afstammen van Ysbrand Klazes Galema (I1).  

 

 

 

Tijdens de Brede Tafelbijeenkomst in oktober 2014 werd besloten deze gegevens aan te vullen met 
fotomateriaal en de verhalen die in het Galema-Galama Familieboek staan. Hiervoor werd een 
stamboomteam ingesteld, bestaande uit Frans Boersma (I539), Haye Galama (I3737) en Gerard Galema 
(I611). Na een melding over de activiteiten van deze commissie sloot Maikel Galama (I3642) zich hier ook 
nog bij aan. 

Het stamboomteam heeft inmiddels hard gewerkt om de digitale stamboom aantrekkelijker te maken voor 
bezoekers. Wat is er inmiddels gedaan?: 
* Op de website is een aparte knop gemaakt voor directe toegang naar de digitale stamboom. 
* Onder de knop van de stamboom staat ook een uitleg over hoe de stamboom in elkaar steekt en hoe   
deze stamboom verkend kan worden. 
* De digitale stamboom is toegankelijk gemaakt zonder dat hiervoor ingelogd moet worden (de 
aanmeldknop op de startpagina is alleen voor de leden van het stamboomteam). 
* De hele Oostereind-tak is opgenomen, inclusief de voorouders van Ysbrand Klazes; de digitale 
stamboom begint nu met Pier Sybes Meylema (I4901); de digitale stamboom bevat voor deze tak de 
gegevens van bijna 4500 personen. 
* Alle verhalen uit het Familieboek zijn bij de betreffende persoon of familie opgenomen. 
* Er zijn veel foto’s van personen en families toegevoegd. 

“ÚS SITTE” 
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* de Welsryp-tak is toegevoegd; de digitale stamboom voor deze tak bevat de gegevens van bijna 600 
personen. 

Het werk is echter nog niet klaar. Wat zijn de plannen? 
* Het fotomateriaal wordt verder aangevuld. 
* Opname van verhalen uit de familiekranten, die daarvoor geschikt zijn, worden als PDF-bestanden 
toegevoegd. 
* Leemtes in de gegevens worden aangevuld. 

U kunt het team bij het laatste behulpzaam zijn door ontbrekende gegevens door te geven via de link 
onder Contact op de stamboompagina. U kunt de gegevens ook doorgeven aan Gerard Galema 
(gngalema@hi.nl). Het gaat daarbij vooral om gegevens over geboorten, huwelijken en overlijden 
vanaf 2009. 

Het stamboomteam nodigt u van harte uit een kijkje te nemen op de digitale stamboom. Iedere 
persoon daarin heeft een uniek persoonsnummer, beginnend met een I. Op het adresetiket van de 
envelop waarin de familiekrant is verzonden staat het unieke I-nummer van de geadresseerde. Aan de 
hand daarvan kan gemakkelijk opgezocht worden wie uw voorouders en/of nakomelingen zijn. Ook 
kan de familierelatie met andere Galama’s en Galema’s opgezocht worden. 

Voor Ysbrand Klazes ziet dat er als volgt uit (uitsnede van pagina): 

 

Er is veel meer te zien en te lezen op de digitale stamboom. Ga naar de website www.galamas.nl, klik 
op “Stamboom” en vervolgens op “Geavanceerd zoeken” op de startpagina van de stamboom. U komt 
dan bij een zoekscherm. Daar vult u bij “Persoon-id” uw I-nummer in dat op de adressticker op de 
envelop vermeld is en klikt op “Zoek”. Als het goed is komt u bij uzelf in de digitale stamboom terecht. 
Ga op verkenningsreis, het kan niet fout gaan! 

Gerard Galema (I611) 

“ÚS SITTE” 
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STADSKANAAL – De vertrouwenscommissie van de 
gemeenteraad in Stadskanaal heeft een positief 
advies uitgebracht over de herbenoeming van 
burgemeester Baukje Galama (VVD). Galama heeft 
er al zes jaar op zitten in Stadskanaal. De raad stelt 
nu voor om die termijn met nogmaals zes jaar te 
verlengen.De voordracht tot verlenging van de 
ambtstermijn van Galama is unaniem besloten door 
de gemeenteraad. “Ik wil dankjewel zeggen voor het 
in mij gestelde vertrouwen”, liet Galama weten. “Ik 
heb de behoefte om te zeggen dat ik nog niet klaar 
ben in Stadskanaal. Ik ben er dankbaar voor dat ik 
daar de gelegenheid voor krijg in tweede termijn. Ik 
zal met veel elan strijden voor de belangen van de 

gemeente Stadskanaal.” Het advies tot herbenoeming van Galama dient nog door de minister te 
worden goedgekeurd. 
Bron: website www.grootgroningen.nl 

 

 

Samen met haar collega Linda Meeuwissen zette Ilja Galama (40) een half jaar geleden Hearsts 
Concepts & Events in de markt, een mini-reclamebureau binnen uitgeverij Hearst Magazines Nederland. 
‘We bedenken creatieve en commerciële concepten voor klanten/adverteerders, maar ook voor onze 
eigen merken, zoals Harper’s Bazaar, Quote, ELLE Decoration, ELLE Eten, Esquire en Cosmopolitan. De 
traditionele uitgeversmarkt verschuift, er is steeds meer vraag naar creatieve concepten. Wij zijn op die 
trein gesprongen en het gaat goed!’ 
Galama, strategy & concept manager, studeerde bedrijfskunde in Groningen én volgde een postdoctorale 
opleiding Communicatie & Journalistiek in Utrecht. Ze werkte bij Sanoma en G + J Uitgevers, maar 
maakte ook een uitstapje naar de mode en maakte het sponsored magazine voor het modemerk 
SuperTrash. Op dit moment werkt ze bij Hearst. ‘Collega Linda is commercieel art director. We fungeren 
als creatieve denktank binnen Hearst. Hearst Magazines UK speelt al in op de veranderende markt en 
kondigde in 2014 een organisatiewijziging aan in het advertentiebedrijf. Het doel hiervan is een sterkere 
focus op creatieve samenwerkingsverbanden. Adverteerders en klanten krijgen - nu ook in Nederland - 
hiermee gemakkelijker en op maat toegang tot het hele scala van producten van de Hearst-merken/titels, 
platformen, content, events, video en online.’ 

 

ILja Galama  I4465  

 Hearst Concepts & Events 

6 mrt 2015 Connie Lohuis 

Positief advies herbenoeming burgemeester Galama I3739  

“ÚS SITTE” 
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Wat is jullie doelstelling?  
‘We willen liefst een Award Winning Concept bedenken waar iedereen jaloers op is. Dat is ons doel en 
daar gaan we voor. En natuurlijk streven we altijd naar content én blije klanten. Ons voordeel ten 
opzichte van andere soortgelijke bureaus is, dat we heel veel kennis in huis hebben over doelgroepen. 
We weten precies wie de lezers van onze bladen zijn en wat zij willen. Daarnaast werken bij Hearst veel 
creatieven personen en zo nodig schakelen we freelancers in. Zo kunnen we heel goed tailor made 
concepten ontwikkelen. Wij weten wat opgepakt wordt door de pers én kunnen het maken ook. 
Afhankelijk van de vraag van de klant kan een magazine een onderdeel van het concept zijn, maar dat is 
lang niet altijd het geval. Je moet goed luisteren naar de klant en zijn naar zijn wensen. De tijd van 
plaatje, praatje en een logo is voorbij. Dat moet niemand meer willen.’ 

Ligt jullie focus op print of ook op online?  
‘We denken binnen Hearst in merken en print is daar een onderdeel van. Online is écht niet meer weg te 
denken. Onze sites worden steeds groter, neem bijvoorbeeld Cosmopolitan met 2 miljoen unieke 
bezoekers per maand en meer dan 11 miljoen pageviews! Samen met de site van ELLE hebben we 3 
miljoen unieke bezoekers per maand en 17 miljoen pageviews. Dat is een enorm groot bereik. Je ziet nu 
bijvoorbeeld dat grote websites / platformen een magazine gaan uitgeven. Mensen houden er toch van 
om iets vast te kunnen houden. De rol van magazines verandert alleen. Ze dienen nog meer ter 
inspiratie dan voorheen. Online is veel vluchtiger.’ 

Heb je al een voorbeeld van een succesvolle campagne?  
‘Jazeker. We hebben eind vorig jaar voor Samsung een hele gave campagne geschoten voor de Quote 
500 bijvoorbeeld. Voor Levi’s hebben we een hele mooie modeshoot gedaan ter ondersteuning van hun 
campagne ‘Live in Levi’s’. Deze samenwerking hebben we online doorvertaald en afgesloten met een 
super leuk shopping event in Men at Work voor ELLE-lezeressen, met een optreden van Chef’s Special. 
Ik merk dat klanten graag langdurige relaties aan willen gaan; partnerships. Reclamestrategieën 
veranderen, mediabudgetten verschuiven. Het is niet meer zo van ‘hier heb je 100 duizend euro om 
advertenties te plaatsen’. Je moet echt met een goed idee komen. Het is aan ons om een zo creatief en 
origineel mogelijk concept te ontwikkelen. Dat kan een combinatie zijn van een fotoshoot, een video, een 
moving image, een print campagne, een event, een modeshoot. Het werk is er niet makkelijker op 
geworden, maar wel veel leuker en creatiever. I love it! ‘ 

Heb je nog contentmarketing tips?  
‘Branded content is tegenwoordig het toverwoord. Een paar jaar geleden was dat het 360 graden 
concept. Waar het uiteindelijk op neerkomt is dat merken méér willen dat plat adverteren. Ze willen 
partnerships aangaan met andere merken en relevante content creëren die past bij hun merk en hun 
doelstellingen. Dat kan branded content zijn, maar ook films of een modeshoot. Mijn advies is: Kies voor 
één sterk concept en niet voor versnippering.’ 

Welke trends signaleren jullie?  
‘Klanten willen steeds vaker cross-mediale communicatie en dan tailor made. Ze vragen om 
geïntegreerde voorstellen waarbij print en online wordt gecombineerd, maar waarbij het merk ook 
redactioneel terugkomt en er nagedacht wordt over branding en activatie. Door meer in te spelen op 
deze veranderende vraag van adverteerders is er potentie om de omzet te verhogen en ‘nieuw’ geld te 
genereren. Juist nu is het belangrijk om 'het bedenken en creëren van innovatieve en commerciële 
concepten' een vaste en professionele plek te geven binnen de organisatie van Hearst NL. Wij kunnen 
specifieke doelgroepen bereiken én in beweging krijgen. Wij weten wat wél en wat niet werkt. Zo nodig 
kunnen we een campagne uiting die niet goed valt, gelijk aanpassen door bij te sturen. Kijken we naar de 
consument dan zien we dat zij/hij steeds kritischer wordt. Dat geldt zeker voor de Y-generatie. Om te 
weten wat er ‘buiten’ speelt, adviseer ik om vaak events te bezoeken, bladen te lezen en door de stad te 
lopen. Je moet zelf gevoel voor trends ontwikkelen, je laten inspireren. Dat doe je niet door achter je 
computer te blijven werken.’  

“ÚS SITTE” 
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Waar staat jullie afdeling binnen Hearst over vijf jaar?  
‘Met een beetje mazzel is onze afdeling dan vertienvoudigd. Er is een enorme vraag naar creativiteit en 
originele ideeën om de consument mee te bereiken. Niemand zit meer te wachten op een 
ongeloofwaardig verhaal. Vroeger waren merken vooral aan het zenden, hun boodschap aan het 
verkondigen. Tegenwoordig moet je meer doen om de aandacht van de consument te trekken. Je moet 
ze weten te enthousiasmeren met een origineel plan. Dat is het allerbelangrijkste!  

 

 Onderzoeker hart- en vaatziekten ontvangt Dekkerbeurs 

Dr. Yaël Nossent (I158) ontvangt een zogenaamde Dekkerbeurs van € 
400.000 van de Hartstichting. Zij bestudeert of blokkades in de bloedtoevoer 
te herstellen zijn door bepaalde moleculen te remmen. Nossent is assistent 
professor op de afdeling Heelkunde van het LUMC in Leiden. 
  
Veel hart- en vaatpatiënten hebben door slagaderverkalking last van afgesloten 
en vernauwde bloedvaten. Zo veroorzaakt een afgesloten kransslagader rondom 
het hart een hartinfarct. Vernauwingen kunnen ook optreden in de beenslagaders. 
Vaak gaan deze samen met vernauwde vaten elders in het lichaam. 

Bloedtoevoer herstellen  
Het lichaam kan de geblokkeerde bloedtoevoer op twee manieren herstellen. Het kan nieuwe 
bloedvaatjes aanmaken naar het gebied dat weinig of geen bloed meer krijgt. Ook kan het lichaam 
stofjes aanmaken die kleine bloedvaten, die in aanleg al aanwezig waren, uit laten groeien tot 
volwaardige slagaders. 
 
“Helaas is dit natuurlijke herstelvermogen juist bij mensen met hart- en vaatziekten aangetast. Bij veel 
hart- en vaatpatiënten keren de problemen na een behandeling weer terug of worden de problemen 
zelfs erger. Behandelde slagaders raken vaak opnieuw vernauwd. Veel mensen krijgen na een 
hartinfarct last van hartfalen”, licht moleculair bioloog Yaël Nossent toe. “Daarom zoeken wij naar 
andere manieren om afsluitingen in de bloedtoevoer te verhelpen.” 
Moleculen remmen  
In deze zoektocht is de Leidse onderzoeksgroep bepaalde moleculen uit het DNA op het spoor 
gekomen. Ze ontdekten dat er na schade aan het hart meer nieuwe bloedvaten groeien, als ze deze 
moleculen afremmen. Ook blijkt remming van deze moleculen andere gunstige effecten te hebben: het 
hart gaat er beter door pompen terwijl het een schadelijk proces zoals slagaderverkalking juist afremt. 
 
Yaël Nossent gaat de komende jaren ontrafelen hoe deze moleculen werken. Deze kennis is nodig om 
nieuwe medicijnen te ontwikkelen voor hart- en vaatpatiënten, het uiteindelijke doel van haar 
onderzoek.  
De beurs  
De Hartstichting kent de beurs Senior Postdoc toe aan Yaël Nossent. Met deze beurs van bijna 
€400.000 kan zij twee jaar onderzoek doen en een beginnend onderzoeker aanstellen die na 4 jaar op 
het onderzoek gaat promoveren. De Hartstichting reikt in totaal 14 onderzoeksbeurzen uit aan jonge 
talentvolle wetenschappers.  
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De Indonesische Onafhankelijkheidsoorlog  begon kort na de capitulatie van Japan, gevolgd door het uitroepen van de 
Republiek Indonesië (beide in augustus 1945) en eindigde met de overdracht van de soevereiniteit over de voormalige 
kolonie Nederlands-Indië (uitgezonderd Westelijk Nieuw-Guinea) door Nederland aan Indonesië (december 1949). In 
de traditionele Nederlandse geschiedschrijving wordt naar deze episode doorgaans verwezen met de term politionele 
acties. Met de term 'politionele acties' wordt gedoeld op een tweetal offensieve operaties van de Nederlandse 
strijdkrachten tijdens de Indonesische Onafhankelijkheidsoorlog. Deze operaties vonden plaats op de eilanden Java en 
Sumatra in de periode 21 juli tot 5 augustus 1947 (eerste actie) en 19 december 1948 tot 5 januari 1949 (tweede actie).  

In september 2014 is het boek " Op klompen troch de dessa" van Hylke Speerstra verschenen in het Fries. Het gaat 
over 18 Friese jongemannen die naar "Indie" moesten. Een ervan was mijn vader Sikke Galama (1925).  

Hylke Speerstra, zelf boerenzoon, is 78. Hij herinnert zich precies welke 
jongens uit Tjerkwerd destijds naar Indië gingen. Tien in totaal. Toen hij het 
plan opvatte om de ervaringen van oud-Indiëgangers op te tekenen voordat 
het te laat was, begon hij dichtbij huis. ‘Wie ken ik nog? Ik dacht dat ze 
allemaal dood waren, maar er leefden er nog twee. Een was niet goed meer, 
de ander was Sikke Galama.’ Op de dag dat Galama terugkwam, stond de 
kleine Hylke als jongste lid van de fanfare het Wilhelmus mee te blazen. ‘Ik 
zie hem nog staan tussen zijn ouders in. Zijn ouders gingen in de houding 
staan, maar Sikke niet. Op de een of andere manier leek hij heel alleen. 
Toen ik het daar zestig jaar later met hem over had, schoot hij steeds vol.’  
Verrassing Galama vertelt hoe hij aan boord van het schip dat hem na drie 
jaar thuisbracht voor het laatst in de houding had moeten springen. Nadat hij 
zijn plunjezak over zijn schouder had gehesen, liep hij naar bus 32 die hem 

van Rotterdam naar Jonkershuizen zou brengen. Speerstra schrijft: ‘Bij het portier stond een opgewekte vrijwilligster 
met een voor ons allemaal onvergetelijke verrassing, georganiseerd en betaald door de Staat der Nederlanden: ze had 
voor elk een appel voor onderweg.’ 
Se wiene gewoane jonges. Se rûnen op klompen nei skoalle, waarden trettsjin jier en moasten oan 't wurk. Se waarden 
jongfeint, krigen alris in bytsje ferkearing. Doe't hjir de oarloch dien wie, moasten se foar keningin en heielân nei Indië. 
Want “Indie” wie dochs fan ús?  
'Wy batsten sa te sizzen op klompen troch de dessa. Mei de wiisfinger om de hoanne fan it gewear, want wy moasten 
earst wêze om te oerlibjen.' De bleue jonges fan it Fryske plattelân bedarren yn in tropysk jongesboek. Hjir gie it op 
libben en dea. De jonges fan doe binne mannen fan fier boppe de tachtich. Lang ha se swijd mar no fertelle se. Harren 
wierheid is hurd, somtiden ferbjusterjend en oangripend. 'Wy waarden de guerilla en eksekúsjes yn sleept.' Hylke 
Speerstra heinde harren ferhalen en lei se fêst foar de takomst.  

 Inmiddels is het boek ook uitgegeven in het Nederlands. 

De jongens van toen zijn oude mannen geworden, maar ze zijn helder genoeg om de waarheid te vertellen. En die is 
hard, niet zelden verbijsterend en vaak ontroerend. De achtergrond is bekend: het Nederlandse militair optreden in 
Indonesië kort na de Tweede Wereldoorlog, de `politionele acties', was in feite een koloniale oorlog.Op klompen door 
de dessa vertelt wat die oorlog betekende voor de mannen die het vuile werk moesten doen. Een enkeling, vooral uit 
het hogere kader, vindt nog altijd dat het goed is geweest. Maar de meeste jongens hebben hun trauma's nooit 
verwerkt. Letterlijk op klompen banjerden ze door de dessa –ze hadden geen idee wat hun te wachten stond: guerrilla, 
executies, oorlog dus, terwijl ze die in Nederland net achter de rug hadden. De mannen zijn ver in de tachtig en willen 
nu eindelijk hun hele verhaal kwijt. In Hylke Speerstra hebben ze iemand getroffen die goed kan luisteren en 
meesterlijk kan vertellen. 

 

 

Ook Bauke Sjoerd Gerrit Galema†(I 64) nam als oorlogsvrijwilliger deel aan 
beide politionele acties. Tijdens de tweede uitzending werd hij “te velde” 
beédigd tot 2e Lt 
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Op klompen troch de dessa 



„LIEF 

en 

LEED“ 

Geboren: 10 februari 2015 

 Jelte  

Zoon van Jan en Aletta Haringa-Haarsma  

Kleinzoon van: Theo en Thea Haarsma-Galama en 
Achterkleinzoon van Tjeerd Haarsma en Nelly Haarsma-
Galama  

Geboren: 28 februari 2015 

                Ule, roepnaam Julian 

Zoon van Tjeerd Haarsma en Rianne Bleeker. 

Kleinzoon van Ule en Hiltsje Haarsma – Loodsma 

Achterkleinzoon van Tjeerd Haarsma en Nelly Haarsma-

Galama 

Geboren: 2 maart 2015 

                Jildert  

Zoon van Peter Arema en Nelly Haarsma 

Kleinzoon van Theo en Thea Haarsma-Galama 

Achterkleinzoon van Tjeerd Haarsma en Nelly Haarsma-

Galama en van Haije Galama Akke Galama-Flapper 

Geboren: 10 juli 2014  

Romy 

dochter van Laura Galema en Jason van der Donk, 
kleindochter van Hai ( 1.14.2 blz. 36 ) en Ellen 
Galema. 
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Overleden Johanna Zonderland 

Kloosterling Zuster Conceptio  

Dochter van Jan Zonderland en Elisabeth Galama 
*Scharnegoutum 29 juli 1920  

†Maastricht. 1 april 2015  

Overleden Menno David Kuipers. 

Vader en schoonvader van Elly Galama-Kuipers en 
Sebastianus Galama en van Ria Galama-Kuipers en 
Eelco Galama   

*Greonterp 6 oktober 1929 

†Franeker 14 Maart 2015 
Overleden Siebren Bernardus Graafsma 

Soan fan Doede Graatsma en Antonia 
Galema 

*Warkum 8 juni 1934 

†Warkum 12 februari 2015  

Overleden Ype Valerius van der Werf  

Sinds 16 april 2012 weduwnaar van Trees Wolke 

*Abbega 22 mei 1928  

 †Kingston, Canada 23 december 2014  

Overleden Geertje Galema-Buding 

Sinds 3 juli 2008 weduwe van Bote Galema 

*Sneek 28 mei 1923 

†Sneek 24 december 2014 

Overleden Elisabeth Petronella Boersma 

*Oosterwierum 27 mei 1923 

†Bolsward 27 april 2015  
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Jacob Geales Galama (mijn grootvader) is geboren op 06-06-
1849 in Tjerkwerd en trouwde op 06-05-1871 met Wijtske 
Johannes van der Werf. Zij werden boer in 1871 aan de 
Hemdijk Senserhuis II in Tjerkwerd, schuin tegen- over de 
boerderij Senserhuis I. Het gezin bestond uit vijf kinderen: 
Minke, Elisabeth, Michiel, Johannes en Akke. Na een 
ziekteperiode van drie jaar overlijdt Wijtske op 10 april 1881. 
Dochter Akke is dan 3 maanden oud. Mijn grootvader 
hertrouwde op 5 augustus1882 met Hitje Dirks de Boer. Uit 
dit gezin werden zeven kinderen geboren: Wietske, Dirk, 
IJsbrand, Sjuttje, Waltje, Klasina en Francisca. Jacob Geales 
Galama heeft de laatste jaren van zijn leven wegens ziekte 
vele kuuroorden en ziekenhuizen in Nederland en Duitsland 
bezocht. Hij overleed op 8-02-1905 in het Sint Bonifatius 
Ziekenhuis in Leeuwarden.  

Dirks Jacobs Galama (mijn vader) zoon van Jacobs Geales 
Galama en Hitje Dirks de Boer is geboren op 22-5-1885 te Tjerkwerd. Hij trouwde op 1-5-1920 met Grietje Sikkes 
Hettinga in de Sint Jozefkerk in Heeg.  

Diezelfde maand werden ze boer op Jonkershuizen op de boerderij ‘Buwalda Stapert’. Grietje werd geboren op 21-4
-1891 op de boerderij ‘ Groote Bratten’ in Idzega onder Heeg. Ze was de dochter van Sikke Jacobs Hettinga en 
Pietje Sjoerds Brattinga. 

Hoe het allemaal begon. 

Op een publieke verkoop op 11 december 1919 koopt mijn vader, 
Dirks Jacobs Galama en mijn moeder Hitje Dirks Galama– de boer 
“Buwalda Stapert van de Stichting Coopersburg te Akkrum en de 
boerderij werd betaald op 19 december.Mijn vader kocht de 
boerenhuizingen met 2 percelen weiland groot 6 ha voor f 
36.821.80 en zijn moeder kocht vijf percelen weiland ter grote van 
13 ha voor f 38.835.80. Mijn vader huurde dit land van zijn 
moeder. Het geheel dat verkocht werd was echter 31 ha. De 
andere kopers waren Siek Postma uit Arkum. Michiel en Anne 
Galama uit Burgwerd, Theodorus Popma uit Gaast, Anne Hettinga 
uit Tjerkwerd, Meindert Boersma en Piet Tolsma uit Tjerkwerd. Het 
perceel dat Siek Postma kocht, kon door mijn vader gehuurd 
worden. Het geheel kwam uit het bezit van Ysbrand Klazes. 
        
 Boerderij Buwalda Stapert. “Us âldershús.” 

Na een dure start in 1920 kwamen mijn ouders rond 1930 in de crisis jaren. Voor hen de moeilijkste periode in hun 
leven. Alle zeilen moesten bijgezet worden om het bedrijf draaiende te houden. Het was hard werken en zuinig 
leven. Net als zoveel bij vele andere boeren was het “wrakseljen” om het hoofd boven water te houden.  

De oudste kinderen moesten op jonge leeftijd helpen in het gezin en in het bedrijf. Na school moesten we direct 
direct naar huis gaan en werken. Tijd om te spelen was er niet. Toen wij nog op de lagere school zaten leerden wij 
melken, eerst de schapen en daarna de koeien. Al het werk dat de kinderen deden, spaarde loon voor arbeiders uit.  
Studeren was er niet bij.  

De meisjes gingen wel naar de huishoudschool en de jongens naar de landbouwschool. Wij werden als het ware 
klaar gestoomd om een goede boer en een boerin te worden.  

In die tijd was mijn vader vindingrijk. Naast de opbrengst uit de boerderij moest er iets bij verdiend worden. Hij zag 
toen al iets in een z.g. “tweede tak”. Hij liet twee kippenhokken bouwen en hield legkippen. Ook werd de 
varkensstapel flink uitgebreid. Eerst werd een varken gehouden voor de slacht. De varkensstapel werd breder 
opgezet en er werden zeugen aangekocht. De jonge biggen werden aangehouden om later verkocht te worden. Op 
het eind van de crisis jaren liet hij een appel en peren “hof” aanleggen voor eigen gebruik. Er kwamen ook rode– en   
kruisbessen om jam te maken. In het begin van de oorlogsjaren werd een perceel weiland omgeploegd voor 
bouwland. Hij verbouwde aardappels, bieten en granen.  

Dirk Jacobs Galama en Grietje Hettinga. I2234 . 

Door Jacob Ysbrand Galama 
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Als het moeilijk was om de rente van het geleende geld, de huur van het land of om de rekeningen te betalen, 
hielp de familie financieel om het bedrijf te redden van de ondergang. Zo zijn mijn ouders de moeilijke crisis jaren 
door gekomen. Toen kwam in augustus 1939 de mobilisatie en brak in mei 1940 de tweede wereldoorlog uit. 
Financieel ging het toen beter maar het bleven moeilijke en angstige jaren. Mijn broer Sikke en ik zaten in de z.g. 
“gevaarlijke” leeftijd.  

Op 2 december 1940 verkoopt mijn vader de boerderij met 6 ha land aan NV Theodorus Niemeijer uit Groningen 
voor f 18.500. Daarnaast verkoopt zijn moeder haar 13 ha, Siek Postma uit Arkum zijn 2.5 ha en Michiel en Anne 
Galama uit Burgwerd hun 3.5 ha weiland ook aan NV Theodorus Niemeijer te Groningen. Heit kon al dit land 
huren van de nieuwe koper NV Theodorus Niemeijer uit Groningen.  

De NV Theodorus Niemeijer te Groningen kochten de boerderij met de landerijen om hun geld veilig te stellen 
voor de oorlog die al zijn sporen had achtergelaten. Vaste goederen bleven wel waarde houden. 

De grootste financiële zorg was daarmee opgelost. 

Een leuk detail: 

Mijn vader moest ieder voorjaar kievietseieren sturen naar NV Theodorus Niemeijer in Groningen. Hij kreeg daar 
als dank rooktabak voor terug, een extra luxe in de donkere en angstige jaren. 

Voor de verkoop aan de NV Theodorus Niemeijer moest ik voor mijn vader 
naar Theodorus Popma in Gaast met de vraag of hij zijn perceel land ook 
wilde verkopen aan de NV Theodorus Niemeijer. Dat was niet zijn bedoeling. 
De andere percelen had Heit zelf geregeld met Siek Postma en Michiel en 
Anne Galama. Op 2 maart 1950 koopt vader alles weer terug van de NV 
Theodorus Niemeijer voor f 60.000. 

Het donkergroene gedeelte op de tekening kocht mijn vader Dirk Galama, het lichtgroene gedeelte 
kocht zijn moeder Hitje Galama-de Boer. Het blauwe gedeelte werd later gekocht. 

Hij blijft eigenaar tot 1955 en draagt dan het bedrijf over aan zijn zoon Sikke 
die in mei van dat jaar trouwde met Teatske Agatha Jorna uit Kubaard. Mijn vader en moeder moesten toen een 
andere huisvesting zoeken. Er was in Blauwhuis op dat moment geen woning beschikbaar. Zij bleven bij Sikke en 

Teatske inwonen tot er een woning in Blauwhuis beschikbaar was. De 
twee jongste kinderen Sjoerd en Ciske woonden nog bij mijn ouders, 
voor hen moest ook plaats gezocht worden. Met een beetje goede wil 
en improviseren is veel mogelijk. Vader en moeder, Sjoerd en Ciske 
gingen wonen op de “opkeamer”; Sikke en Teatske in de woonkamer, 
de keuken en         slaapkamers “beneden”.  

In januari 1965 kochten mijn ouders een woning aan 
de ”Brillesteeg” in Blauwhuis kopen. Hier overlijdt mijn 
vader op 13 juli 1957. Toen mijn jongste zus 
Francisca in 1960 trouwde met Bauke Rijpma ging 
mijn moeder in het Sint Theresiahuis in Blauwhuis 
wonen. Tot 1971 woonde zij in het oude Sint 

Theresiahuis en daarna in het nieuwe Teatskehús. Zij overleed op 3 november 1987. Beiden 
werden begraven op het R.K Kerkhof in Blauwhuis  

 

 

 

 

Foto van ons gezin. Deze foto werd in 1946 gemaakt. 
Op 4 mei 1945 waren mijn ouders 25 jaar getrouwd. Ons 
land was toen nog bezet door Duitsland. Het risico was 
te groot om samen naar een fotograaf te gaan.  

achter, Sikke, Hedwig, Petronella, Jacob en Sjoerd, 
zittend; Ysbrand, Francisca, vader Dirk, Anna en moeder 
Grietje.  
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Easterein overrompeld door invasie 
Haye Galama 

“ÚS SITTE” 

Easterein overrompeld door invasie 
Waren de Noormannen weer uit op de rijkdommen van de Friezen? 
Nee, het was iets onschuldigers. „Noflik Easterein“ in Easterein/Osterend werd ingenomen door Galama’s 
en Galema’s en andere naaste familieleden uit alle uithoeken van Nederland, voor hun tweede Brede 
Tafelbijeenkomst. Onder hen troffen we Jan Galama (I2712, Reduzum), Ivon Galama (I3909, Britsum), 
Piter Galama (I2716, Heeg), Anno Galema (I3704, Deventer), Haye Galama (I3737, Breukelen), Jetske 
Zeinstra (I2654, Hazerwoude), Gerard Galema (I611, Utrecht), Maikel Galama (I3642, Workum), Nelly 
Galama (I3150, Arnhem), Frans Boersma (I539, Drachten), Ysbrand Galama (I3813, Almere), Jan 
Galema (I3700, Burgwerd), Nan Galema (I5059, Stein) en Albert Jan (I123) en Ilja Nossent (I125, 
Hattem). 
 
Wat kwam er zoal over deze Brede Tafel?  
  
Allereerst kwam de urgentie ter sprake van de versterking van het bestuur van de stichting. Dit is actueel, 
omdat Nelly het voornemen heeft  na de zomer van dit jaar het voorzitterschap neer te leggen en het 
bestuur daarna nog maar uit twee personen bestaat. Dat is echt te weinig! Met meer mensen krijg je dat 
er vanuit verschillende visies naar de zaken gekeken wordt. Dat is gezond voor een stichting als de onze 
en het is ook goed om taken te delen. Enthousiaste personen en teams zorgen er voor dat de familiekrant 
verschijnt, dat de stamboom toegankelijk wordt, dat de website in de lucht blijft en dat er donateursdagen 
en soms een hele grote reünie georganiseerd wordt. Die teams moeten dan wel kunnen rekenen op de 
steun van een stevig bestuur. Drie actieve bestuursleden is echt het absolute minimum, zo is 
geconcludeerd. Eigenlijk zouden het er meer moeten zijn. De aanwezigen zegden toe in hun kring actief 
te kijken of er familieleden zijn die een plaats in het bestuur willen innemen. 
En hoewel we geen grote reünie zullen organiseren zolang het bestuur nog niet op sterkte is, gaan we 
ondertussen wel door met het opzetten van een actueel bestand van post- en emailadressen van levende 
Gala/ema’s zodat we als de tijd daar is deze mensen vlot kunnen bereiken. Anno, Ivon en Haye gaan dit 
oppakken. 
Vervolgens liet Gerard zien wat het stamboomteam tot nu toe heeft gedaan om de stamboom op het 
internet verder te ontwikkelen. Hij liet zien dat er veel personen aan toegevoegd zijn, dat er foto’s en ook 
verhalen zijn  geplaatst. Verschillende aanwezigen haastten zich hun tablet of iPad tevoorschijn te halen 
om de resultaten te bekijken, en waren blij verrast met wat ze zagen. Het stamboomteam ontving 
complimenten voor hun activiteiten tot nu toe. Het team wil nu verder door meer verhalen bij personen in 
de stamboom te plaatsen; nieuwe verhalen maar ook eerder gepubliceerd werk uit de familiekrant. En 
daarnaast streeft het team er naar om van iedere persoon ook een foto in de stamboom op te nemen. 
Men is uitgenodigd om foto’s en verhalen aan te leveren! 
Tenslotte kwam de nieuwsvoorziening aan de donateurs aan de orde. Het voorstel om met nieuws niet te 
wachten op de verschijningsdatum van de Familiekrant, maar dit met enige regelmaat op de homepage 
van de Galama’s-Website te plaatsen werd met enthousiasme ontvangen. Daar gaan we werk van 
maken. 
Er werden spijkers met koppen geslagen, maar het was bovenal  wederom een  bijzonder gezellige 
bijeenkomst. Na afloop heeft een deel van de groep samen nog genoten van een heerlijke maaltijd. 
Daarna is de rust in Easterein weder gekeerd.  
Overigens werd ook de datum voor de derde Brede Tafelbijeenkomst al vastgelegd: zaterdag 12 
september 2015, om 14.00 uur, in „Noflik Easterein“, Sibadawei 2 in Easterein/Oosterend. Zet deze 
afspraak in uw agenda, zodat u de volgende keer ook kunt aanschuiven en deelgenoot bent van een 

gezellige en voor de stichting opbouwende middag.  
 

Zaterdag 12 september 14.00 uur Easterein, KOMEN!!!! 
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Sjoerd Galema is per direct vertrokken als lid van de raad van 
bestuur van coöperatie van FrieslandCampina en als lid van de 
raad van commissarissen van zuivelconcern FrieslandCampina. 
Over de redenen van zijn vertrek doet FrieslandCampina geen 
mededelingen. 
Ik kijk terug op een mooie tijd in de zuivel 
Volgens een officieel statement van het zuivelconcern heeft Galema ' in overleg met het bestuur van de 
coöperatie besloten zijn activiteiten als bestuurslid van de coöperatie en de daaraan verbonden positie 
als lid van de raad van commissarissen van FrieslandCampina met ingang van 24 maart 2015 te 
beëindigen.' 
Sjoerd Galema vervulde sinds december 2011 beide functies nadat hij door de ledenraad van 
coöperatie FrieslandCampina tot bestuurslid was benoemd. In de verklaring laat hij weten: 'Ik kijk terug 
op een mooie tijd in de zuivel, waarin ik heb mogen bijdragen aan de voorbereiding op het post-
melkquotum tijdperk. Ondanks dat, heb ik besloten dat mijn toekomst buiten het bestuur en de raad van 
commissarissen van FrieslandCampina ligt.' 
Piet Boer, voorzitter van de coöperatie FrieslandCampina, 'Namens het bestuur dank ik Sjoerd Galema 
voor zijn inzet en betrokkenheid gedurende zijn bestuursperiode. Sjoerd Galema heeft bijgedragen aan 
het verbeteren van de positie van FrieslandCampina in de maatschappelijke omgeving en aan de 
goede communicatie met de leden van de coöperatie. We wensen Sjoerd alle succes toe met zijn 
verdere activiteiten.' Sjoerd is I3702 op digitale stamboom. 

 
 

 

 

Sneeker Nieuwsblad, 24 september 2014, pagina 49. 

Bolletongersdei was vroeger de dag dat boeren in Friesland naar Bolsward togen om een stier (bolle) 
uit te zoeken die voor vers bloed op de boerderij zorgde. Een met tradities omgeven boerendag met 
markt, die pas sinds 12 mei dit jaar een zelfstandige organisatie heeft: Stichting Bolletongersdei. 

Want ineens was de vanzelfsprekendheidvan de organisatievan Bolletongersdei weg toen de gemeente Bolsward 
opging in Súdwest-Fryslân,vertelt Jan Galema uit Burgwerd, voorzitter van de stichting in de ochtendzon op het 
terras bij de boerderij van Rindert Kroondijk in Hichtum.,,De boargemaster wiede foarsitter en ambtenaren holpen 
by de organisaasje”,gaat Galema verder.Die luxe is verdwenen. De gemeente vindt Bolletongersdei een lokaal 
evenement, maar wel met een bovenregionaalkarakter. Zij haalde de handen van de organisatieaf en vroeg 
Stadsbelang om dit op zich te nemen. Die vormde op haar beurt een stichting die sinds 12 mei officieel van start is 
gegaan met het doel om Bolletongersdei te behouden en er een eigentijdse invulling aan te geven. Overigens 
regelt de gemeente nog wel de kermis en is er hulp bij de markt en het standwerkersconcours waarvoor Gea 
Schilstra de verantwoordelijke vrouw is vanuit de stichting. 
Zij is de geknipte figuur hiervoor, omdat ze als ambtenaar 
dit werk ook verrichtte. Zoals gezegd regelt Rindert 
Kroondijk het vee en de agrarische show,Niels Engelmoer 
en Yde deBoer coördineren de middenstand en horeca,  
Anne Norde organiseert de ringrijderij, Annemarie Norder 
verzorgt het secretariaat en Galema maakt het bestuur 
compleet als voorzitter vanuit Stadsbelang. In de 
betrekkelijk korte tijdvan hun bestaan heeft de stichting 
een programma van de grond getild dat Bolletongersdei 
vooral tot een driedaags festijn moet maken. 
Belangrijke speerpunten zijn naast de markt de 
educatieve aspecten van de landbouw aan de orde 
brengen. In dat kader heeft Bolletongersdei voor dit jaar 
als thema Voeding, Zuivel en Voermachines. De 

Nieuw  élan voor aloude Bolletongersdei in Bolsward 

Sjoerd Galema  bestuurder af bij 
FrieslandCampina 
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presentaties van de agrarische sector zijn gericht op dit thema, vertelt Kroondijk. Hij zocht contact met het 
Nordwin College die een belangrijke rol krijgen in de presentaties. Leerlingen van deze school informeren 
publiek en leerlingen van alle basisscholen in Bolsward over hoe melk gemaakt wordt. ,,Se krije in byld fan hoe’t 
in liter molke makke wurdt”, vertelt  Kroondijk. Mechanisatiebedrijven tonen de nieuwste snufjes uit de stal. Zo is 
er bijvoorbeeld ook een melkrobot te zien op de Nieuwmarkt. Leerlingen van alle vier basisscholen in Bolsward 
worden zodoende betrokken bij Bolletongersdei. Met het lesprogramma van Nordwin beleven ze een leerzame 
dag buiten de schoolbanken. Op de Nieuwmarkt worden schapen,geiten en kalveren getoonden worden ook 
koeien gemolken. De melk van de gemolken koeien wordt  gevoerd aan de kalfjes, waarook zeker jong publiek 
bijgevraagd wordt om te helpen. 
,,We wolle de bisten ticht by de minsken bringe. Se moat tese aaie kinne.”De kalverkeuring van fokvereniging 
De Twalling, die vorig jaar op Bolletongersdei plaatsvond, en daar enthousiast ontvangen werd en veel 
publiciteit scoorde wordt nu op zaterdagmiddag 4 oktober gehouden in de manege vande Hanzeruiters. ,,Se 
woene leaver dochs wer op sneon, yn ferbân mei it frij meitsjen fan leden”, verklaart Galema de verhuizing naar 
de zaterdag. 
In de opzet van een driedaags Bolletongersdeifeest past dit dan wel weer.met hun huisdier naar de veearts die 
in de Broerekerkeen keuring houdt. Daargeven de dierenartsen ook advies over de zorg voor huisdieren. De 
organisatie verwacht dat met dit spreekuur een levendige dierendag ontstaat in de Broerekerk. De kermis rijgt 
de feestdagen van 1 tot en met 4 oktober aaneen, waarbij de feestelijkhedenp de vrijdag na Bolletongersdei 
vooral  in de namiddag en avond komen teiggen. Met een Bolle dollekoopavond pakt de middenstand extra uit. 
Vanaf 17.00uur is er live muziek in de met onder meer een optreden van de Bolswarder band Nicsz en 
optredens van troubadours in de stad. 
De Stichting Bolletongersdei heeft in een mum van tijd een breed programma opgezet.,,We hiene net folle tiid 
Fan ôf 12 maaie, mar we ha inbegjin”, benadrukt  Galema.,,It moat him ûntwikkelje, mar om Bolletongersdei 
hinne moat der  trije dagen fertier wêze yn ‘e stêd.” Een mooie opsteker voor de prille stichting is ook het 
binnenhalen van het Fries kampioenschap ringsteken dat om het jaar in Bolsward en Dokkum zal plaatsvinden. 
Het kampioenschap dat traditioneel verreden werd bij de Agrarische Dagen in Franeker is dit jaar in Dokkum, 
maar staat volgend jaar op het programmavan Bolletongersdei.De nieuwe stichting kijkt uit naar de 
Bolletongersdei dagen. Cees Walinga 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jan Galema (l) en Rindert Kroondijk bij de bolle van Kroondijk Foto Bolswards Nieuwsblad 
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promotie watertechnoloog Oane Galama  

Ygo Geales Galama 

Anne Haye no 4 blz, 141  

24 April promoveerde watertechnoloog Oane Galama (30) uit Wiuwert tot doctor in de 
watertechnologie aan de Wetsus Academie in Leeuwarden. Hij is de eerste persoon die 
in Friesland zijn master behaalde en zijn promotieonderzoek verrichtte. Oane Galama 
uit It Heidenskip is een bekende naam uit de sportwereld. Klopt, zegt de promovendus. 
Oane is fierljepper, woont Inmiddels in Wiuwert en heeft bij de Wetsus Academie, veel 
promovendi uit binnen- en buitenland warm gemaakt voor het fierljeppen. 

Oane was drieëntwintig, toen hij zich in 2008 opgaf voor het toen  masterprogramma 
watertechnologie. Het was de eerste volledige opleiding op academisch niveau in 
Leeuwarden. Hij had zijn hbo diploma milieukunde op zak en werkte zonder veel 
overtuiging in het watermanagement. „Ik hie ferlet fan djipgong." 

Ze begonnen het eerste jaar op de Wetsus Academy met acht personen. Het was een 
internationaal gezelschap, waar van Oane de enige Fries was. Hij koos voor het 
promotietraject: zwaar wetenschappelijk onderzoek, wat eindigde met de doctorsgraad. 
René Rozendal ging hem als eerste op de Wetsus Academie voor. Oane Galama is 
vandaag nummer 60. 

Galama onderzocht hoe je zo efficiënt mogelijk zeewater kunt ontzouten met behulp van energie en membranen 
(filters). Dit vraagstuk is van groot maatschappelijk belang. „Der is 'op 'e wrâld fierstemin swiet wetter. Hja Kinne in 
soad minsken helpe, as hja sâlt wetter swiet meitsje kinne. Traditioneel gebeurt dit met warmte en druk. 

„Theoretysk bestie de elektrodialysetechnyk dy't ik ûndersocht ha al sȗnt 1890. Ik ha him fan souder helle." In de 
industrie wordt de techniek trouwens al toegepast, maar zeer zout zeewater in de vrije natuur is toch andere koek 
dan zout water in de industrie. 

Eén van zijn belangrijkste conclusies is, dat er minder energie nodig is naarmate er meer membranen worden 
ingezet. Doordat membramen nog erg duur zijn, is het op dit moment goedkoper om te kiezen voor minder 
membranen en meer elektriciteit. 

Oane Galama hoopt (en denkt) het resultaat van zijn denk- en meetwerk spoedig terug te zien in landen met grote 
zoetwaterschaarste. De wereld ligt aan zijn voeten. Trekt hij de grens over? „Soe kinne, mar earst net nei it Midden
-Easten." Wetsus is voorlopig zijn werkgever. 
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Ygo Geales Galama, geboren in het jaar 1443,bijgenaamd "het 
woudzwijn", is één der beruchtste vechtersbazen uit onze familie.Hij was 
een rijk, machtig en oorlogskundig Vetkoper (dit is een aanduiding van 
de politieke gezindheid van Ygo Gaeles. In de tijd van de twisten tussen 
Schieringers en Vetkopers in Friesland, was het Westergo, waar 
Koudum toe behoorde Schierings gezind).Meest bekend is zijn 
voortdurende strijd met abt Agge van het St. Odulfklooster te Hemelum. 
Ygo vond echter dat hij het recht aan zijn kant had, immers al meer dan 
twintig jaar ontving hij de huur. Uiteindelijk sneuvelde hij op 25 januari 
1492 te Workum, na een gevecht met de Schieringers, waarin hij 
zwaargewond was geraakt. Door zijn knecht Seerp Beijma werd hij 
daarop wreedaardig vermoord - hij had eerst nog wel even mogen 
biechten...! Overigens: abt Agge is op 16 september 1494 aan de pest 
overleden.  



Het bestuur van de Stichting is op zoek naar donateurs die ook een steentje willen 

bijdragen. Voor informatie bel met Nelly Galama (026-4438968 ), of spreek een van 

de andere bestuursleden aan. 
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